
Mislukt gebiedsproces rond Nieuwkoop 
 
De SGP-fractie heeft verontrustende geluiden gehoord vanuit het gebiedsproces Nieuwkoop. Dit leidt 
tot veel onrust en heeft grote gevolgen voor zowel de boeren aan de Zuid Hollandse zijde als de 
Utrechtse boeren. Nadat de plannen zijn gedropt vanuit de provincie Zuid Holland is de afspraak voor 
de agrariers in de omgeving afgezegd hetgeen tot nog meer wantrouwen leidt. De SGP heeft er 
steeds voor gepleit met de agrarische sector samen plannen te maken en deze niet top down te 
verzinnen. Daarom de volgende vragen aan de gedeputeerde: 

• Wat is de status van de plannen en op welke wijze zijn de Utrechtse, en Hollandse, boeren 
betrokken geweest bij de totstandkoming? 

• Op welke wijze is de gedeputeerde betrokken geweest bij het opstellen en vaststellen van het 
plan van Zuid Holland om zonder overleg boeren ongewenst te verklaren in het gebied?  

• Wat heeft de gedeputeerde gedaan om het Utrechtse landbouwbeleid en de aangenomen 
moties in de diverse debatten te borgen in het proces? 

• Hoe heeft ambtelijk de afstemming plaatsgevonden? 
• Welke gevolgen ziet de gedeputeerde voor de boeren aan Utrechtse zijde van de 

provinciegrens?  
• Welke lessen trekt de gedeputeerde uit het gevoerde proces richting de Utrechtse GGA? 
• Hoe gaat de gedeputeerde het draagvlak van de sector borgen vanaf nu?  

 


